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Protokół Nr XIV/19 

z XIV sesji  Rady Gminy Mieścisko w dniu 25 listopada 2019 r. w godzinach od 12.00 do 13.30 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 XIV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Kamila Mazurek. 

Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego – 

P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych gminy Mieścisko, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Prezesa AQUANET – P.Macieja Wojtyszyna, 

kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych, Radcę Prawnego – P.Mirosłąwę 

Nowakowską, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawa, informatyka – 

P.Piotra Mnichowskiego, sołtysów wsi i wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję gości.  

(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że dzisiejsza sesja jest nagrywana i 

transmitowana a klauzula informacyjna jest umieszczona na drzwiach sali sesyjnej. 

Adn. 2 

Przewodnicząca Rady celem stwierdzenia quorum poprosiła o potwierdzenie przez radnych 

obecności za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Na 15 radnych, na dzisiejszej sesji obecnych jest 15, co stanowi quorum wobec czego Rada jest 

prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej sesji radni i goście 

otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. Jednocześnie zapytała czy ktoś wnosi zmiany do 

zaproponowanego porządku ? 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn zgłosił wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad 

dodatkowego projektu uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Mieścisko do umowy o współfinansowaniu budowy wspólnego międzygminnego składowiska 

odpadów komunalnych w rejonie miejscowości Nowe, Toniszewo, Kopaszyn – etap I. Jest to 

podyktowane ubieganiem się przez Spółkę o dofinansowanie z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i konieczne jest doprecyzowanie uchwały, mocą 

której nastąpiło przekazanie zadania Spółce, poprzez wyraźne wskazanie w uchwale tego 

zadania. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek formalny Wójta pod głosowanie. 

Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały został w 

głosowaniu przyjęty jednogłośnie. 
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Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

odczytała porządek obrad XIII sesji Rady Gminy Mieścisko po uwzględnionej zmianie, który 

przedstawia się następująco: 

 1. Otwarcie sesji. 

 2  Stwierdzenie quorum. 

 3. Przedstawienie porządku obrad  XIV sesji Rady Gminy – możliwość  wprowadzenia zmian. 

 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

 5. Zapytania sołtysów. 

 6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 7. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  międzysesyjnym. 

 8. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym  2018/2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie „Przyjęcia programu współpracy Gminy Mieścisko z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/199/13 Rady Gminy Mieścisko z dnia 

10 września 2013 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas 

nieoznaczony nieruchomości położonej w Kłodzinie. – działka nr 87/3. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Mieścisko – działka nr 434/11. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mieścisko do 

umowy o współfinansowaniu budowy wspólnego międzygminnego składowiska odpadów 

komunalnych w rejonie miejscowości Nowe, Toniszewo, Kopaszyn – etap I. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie.  

Adn. 4 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady Gminy i nikt do niego w międzyczasie nie wniósł zastrzeżeń. W związku z 
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powyższym zaproponowała jego przyjęcie bez odczytywania poddając wniosek pod 

głosowanie. 

Na 15 radnych obecnych na sesji protokół z ostatniej sesji został w głosowaniu przyjęty 

jednogłośnie bez odczytywania. 

Adn. 5 – Zapytania sołtysów 

- P.Kubicka Iwona – sołtys sołectwa Żabiczyn – ponowiła zgłaszaną wcześniej sprawę 

niszczenia placu zabaw i boiska przez krety. Murawa jest cała zryta. 

- P.Starosta Elwira – sołtys sołectwa Popowo Kościelne – zgłosiła wniosek pod adresem 

radnego powiatowego, że na odcinku drogi Popowo Kościelne – Podlesie Kościelne są 3 

głębokie dziury. Jadąc wieczorem samochodem można urwać zawieszenie; 

- P.Sadłowska Maria – sołtys sołectwa Podlesie Wysokie – podziękowała za 7 szt. ławostołów, 

które stoją przed świetlicą wiejską; 

Adn. 6 

 Wójt Gminy – P.Przemysław Renn złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu). 

Adn. 7 

 Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila Mazurek przedstawiła informację ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym, która obejmowała: 

- 8 listopada br. - udział w Przedszkolu w Mieścisku w montażu słowo-muzycznym 

przedszkolaków z okazji Święta Niepodległości; 

- 11 listopada br. – udział w gminnych obchodach święta Odzyskania Niepodległości oraz V 

Festiwalu Smaków „Gąska dobra na wszystko” w świetlicy wiejskiej w Sarbii; 

- 21 listopada br. – udział w jubileuszu 55-lecia istnienia Koła Gospodyń Wiejskich w Mieścisku; 

Ponadto w każdy wtorek pełniła dyżur w Urzędzie Gminy; 

Adn. 9 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili informacje z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym: 

- radny Witucki Marian – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 18 listopada br. – wspólne posiedzenie Komisji dot. zaopiniowania projektów uchwał na 

dzisiejszą sesję; 

- 21 listopada br. – tematem posiedzenia było: 
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1) „Kontrola dochodów i wydatków na gospodarowanie odpadami komunalnymi w gminie 

według stanu na dzień 31 października 2019 r. (w tym wpływy z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ponoszone wydatki oraz aktualny stan zaległości i podejmowane w 

tym celu działania)”; 

2) Zapoznanie z informacją o ilości zebranych w roku bieżącym w gminie poszczególnych 

odpadów komunalnych. 

Przewodniczący Komisji zapoznał Radę z realizacją dochodów i wydatków z tytułu opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi kładąc szczególny nacisk na zaległości w opłacie, 

następnie z ilością zebranych w roku bieżącym poszczególnych frakcji odpadów oraz 

wnioskami z odbytej kontroli. 

- radny Karasiewicz Tomasz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji dot. zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję. 

- radna Chelwing Kamila – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji dot. zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesje; 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 6 listopada br. – posiedzenie wyjazdowe do Kopaszyna celem zapoznania z 

działalnością funkcjonowania Międzygminnego Składowiska Odpadów Komunalnych. 

Przewodniczący Komisji złożył sprawozdanie z przebiegu wizyty w Zakładzie; 

 

2) 18 listopada br. – wspólne posiedzenie Komisji dot. zaopiniowania materiałów na 

dzisiejszą sesję; 

 

Adn. 9 – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o przedstawienie w/w informacji inspektor ds. 

oświaty i kultury fizycznej w Urzędzie Gminy – P.Mariolę Czelną. 

P.inspektor poinformowała, że w/w informacja została omówiona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady i w związku z powyższym prosiła Przewodniczącą Rady o przyjęcie tej informacji 

bez odczytywania. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy mają pytania do w/w informacji. W związku 

z brakiem pytań ze strony radnych jak również gości pozostawiono przyjąć w/w informację bez 

przedstawiania na sesji. 

(Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 stanowi 

Załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Adn.10 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2019 rok 

Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnych komisjach dlatego wnioskuje o jego przyjęcie bez odczytywania. 

W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2019 rok stanowi Załącznik Nr 7 

do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady po podjęciu w/w uchwały o godzinie 12.34  zarządziła przerwę. Po 

przerwie o godzinie 12.57 wznowiono obrady i kontynuowano blok uchwałodawczy. 

 

Adn.11 -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn wyjaśniając, 

że w związku z faktem, że dotychczasowa uchwała o dopłatach do taryf wygasa z końcem tego 

roku proponuje się utrzymać  dopłaty  w takich samych kwotach w 2020 roku od 1 stycznia do 

31 grudnia 2020 r. 

Taryfy mogą ulec modyfikacji tylko przez PGW „Wody Polskie”. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie na 

wspólnych komisjach Rady. 

Z kolei przystąpiła do jego przegłosowania. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 15 

głosach  „za”. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie ustalenia dopłat do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adn. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie „Przyjęcia programu współpracy Gminy Mieścisko z 

organizacjami pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2020”. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Projekt w/w uchwały był poddany od dnia 31 października 2019 r. konsultacjom i nie wpłynęła 

do niego żadna uwaga. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie na 

wspólnych komisach. 

W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady przystąpiła do jego przegłosowania.  

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 
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(Uchwała w sprawie „Przyjęcia programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 

pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2020” stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Adn.13 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/199/13 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia 10 września 2013 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

dla uczniów 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie na 

wspólnych komisjach. 

W związku z brakiem pytań na sesji Przewodnicząca Rady poddała projekt w/w uchwały pod 

głosowanie. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/199/13 Rady Gminy Mieścisko z dnia 10 września 

2013 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów stanowi Załącznik 

Nr 13 do protokołu). 

 

Adn. 14 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas 

nieoznaczony nieruchomości położonej w Kłodzinie. – działka nr 87/3. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie na 

wspólnych komisjach. 

W związku z brakiem pytań na sesji przystąpiła do jego przegłosowania. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony 

nieruchomości położonej w Kłodzinie – działka nr 87/3 stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Adn.15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Mieścisko – działka nr 434/11. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

Nieruchomość stanowiąca działkę 434/11 położona przy ul. Św. Huberta jest własnością 

Gminy. Właściciel działek 431 i 432/1, gdzie jest budowany market „”Biedronka” zwrócił się 

do Gminy o wyrażenie zgody na obciążenie jego nieruchomości służebnością przesyłu – 

przyłączem kanalizacyjnym, które jest niezbędne do przyłączenia powstałej zabudowy do sieci 

kanalizacyjnej. Właściciel w zamian wybudował chodnik i wyremontuje drogę. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany na 

komisjach. 

W związku z brakiem pytań na sesji przystąpiła do jego przegłosowania. 

Na 15 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 
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(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiącej własność  Gminy Mieścisko – działka nr 434/11 stanowi Załącznik Nr 17 do 

protokołu). 

 

Adn.16 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Mieścisko do umowy o współfinansowaniu budowy wspólnego międzygminnego 

składowiska odpadów komunalnych w rejonie miejscowości Nowe, Toniszewo, Kopaszyn – 

etap I. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 

O podjęcie uchwały zwróciła się spółka MSOK. Dokonanie zmiany dotychczasowej uchwały o 

przystąpieniu gminy Mieścisko do umowy o współfinansowaniu budowy wspólnego 

międzygminnego składowiska odpadów komunalnych poprzez wyraźne wskazanie w tej 

uchwale zadania przekazanego Spółce jest niezbędne żeby mogła złożyć wniosek o 

dofinansowanie z NFOŚiGW na przedsięwzięcie pn. ”Rozbudowa i modernizacja linii do 

sortowania odpadów zbieranych selektywnie, rozbudowa instalacji i obiektów do 

przetwarzania odpadów zielonych wraz z infrastrukturą towarzyszącą”. 

Wójt zaznaczył, że podjęcie w/w uchwały nie będzie skutkować koniecznością dodatkowego 

finansowania przez Gminę zadań powierzonych Spółce do realizacji. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały. 

Na 15 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mieścisko do umowy o 

współfinansowaniu budowy wspólnego międzygminnego składowiska odpadów komunalnych 

w rejonie miejscowości Nowe, Toniszewo, Kopaszyn – etap I stanowi Załącznik Nr 19 do 

protokołu). 

 

Adn.17 -  Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych wnosi interpelację na piśmie ? Żaden z 

radnych nie wniósł interpelacji na piśmie. 

Jednocześnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że również w okresie międzysesyjnym nie 

wpłynęła pod jej adresem żadna interpelacja. 

 

Adn. 18 -  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2018 rok 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, że Wójt Gminy i Przewodnicząca Rady złożyli 

oświadczenia majątkowe za 2018 rok Wojewodzie Wielkopolskiemu. Wojewoda w wyniku 

przeprowadzonej analizy oświadczeń w piśmie z dnia 23 września 2019 r. wypowiedział się co 

do prawidłowości ich wypełniania; 

- Naczelnik Urzędu Skarbowego w Wągrowcu w piśmie z dnia 28 października 2019 r. 

skierowanym do Rady Gminy przedstawił informacje o przeanalizowanych oświadczeniach 

majątkowych Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek 
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organizacyjnych oraz pracowników upoważnionych do wydawania decyzji administracyjnych 

oraz radnych w którym wypowiedział się co do prawidłowości ich wypełniania. 

- Wójt Gminy w piśmie z dnia 8 października 2019r. stosownie do art.24h ust.12 ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym skierowanym do Przewodniczącej Rady 

poinformował, że wszystkie osoby zobowiązane złożyć oświadczenie majątkowe na ręce 

Wójta wywiązały się z obowiązku w określonym terminie i nie stwierdził nieprawidłowości w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych; 

(Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi Załącznik Nr 20 do 

protokołu). 

 

- Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni Rady Gminy Mieścisko złożyli 

oświadczenia o stanie majątkowym za rok 2018 w terminie do Przewodniczącej Rady i w 

wyniku dokonanej analizy oświadczeń nie stwierdziła w nich nieprawidłowości. 

(Informacja Przewodniczącej Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi 

Załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Adn. 19 - Wolne głosy i wnioski 

- Wójt Gminy – podał komunikat o otrzymanej ze Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 

informacji na temat wystąpienia wirusa ASF na pograniczu województwa lubuskiego i 

wielkopolskiego. W związku z czym w najbliższą środę będzie narada wójtów, burmistrzów w 

Starostwie Powiatowym. Ponadto Starosta Wągrowiecki i Powiatowy Lekarz Weterynarii w 

dniu 28 listopada br. o godz.11.00 w sali wiejskiej w Łeknie zapraszają rolników z powiatu 

wągrowieckiego na spotkanie dotyczące afrykańskiego pomoru świń (ASF). 

 

- radny Karasiewicz: 

1) ponowił swoje zapytanie z ostatniej sesji czy gmina przystąpiła do programu dot. zbiórki 

siatki i folii rolniczej ? 

2) zapytał czy zwrócił się ktoś do Wójta Gminy o umorzenie podatku rolnego w związku z 

wystąpieniem suszy ? 

3) zwrócił uwagę na fakt, że w związku z podniesionymi opłatami za wynajem świetlic wiejskich 

dochodzi do sytuacji, że osoby które wcześniej rezerwowały sale rezygnują z uwagi na opłaty; 

 

- radny Kozłowski Tomasz: 

1)  zapytał czy jest możliwość wprowadzenia Karty Seniora ? 

2) mieszkańcy z budynku gminnego przy ul. Kościelnej 5 w Mieścisku proszą o przegląd tego 

budynku dostrzegając potrzebę określonych napraw; 

 

- radna Mazurek: 

1) zapytała czy PKP wypowiedziało się w sprawie rewitalizacji ? 

2) kiedy będzie założone oświetlenie na Osiedlu Michałowskim w okolicach zbiorników z 

gazem ? 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielił Wójt Gminy – (BIP-transmisja obrad g.13.20- 13.28). 
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W związku z wyczerpaniem zapytań i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 

podziękowała wszystkim za udział i zamknęła XIV sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

         Protokółowała:                                        Przewodniczyła sesji: 

 

     Inspektor ds. obsługi     Przewodnicząca Rady 

     organów gminy 

                    /Wiesława Kujawa/                    /Kamila Mazurek/ 

 

 

 


